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Van: Griffiebureau 
Verzonden: maandag 6 oktober 2014 11:25 
Aan: registratie 
Onderwerp: FW: brief burgemeester/wethouders/raadsleden gemeente Haarlem. 
Bijlagen: Collega van Burgemeester en Wethouders.docx 

Beste collega, 

Deze brief graag registeren en in de bak 'externe brieven' griffie zetten. 

Het betreft een ingekomen stuk (externe brief) t.b.v cie beheer. 
De griffie zal deze brief vanuit de werkbak verwerken en op de juiste agenda zetten. 

Bedankt, groet. Griffiebureau 

Van: Jose Bakx ["mailto:iosebakx(gioverspaern.nl1 
Verzonden: zaterdag 4 oktober 2014 14:59 
Aan: Griffiebureau 
Onderwerp: brief burgemeester/wethouders/raadsleden gemeente Haarlem. 

Geachte Griffie, 

Mogelijk hebben betrokkenen onze uitnodiging niet op de juiste wijze ontvangen. Ik heb begrepen dat het 
wel op de kalender is geplaatst, maar mogelijk niet duidelijk genoeg. Wij zouden het zeer op prijs stellen als 
u deze brief namens de verenigingen aan de betreffende personen wilt sturen. 

Vriendelijke groet, 
José Bakx 



College van Burgemeester en Wethouders 

Gemeente Haarlem. 

Per mail 

Haarlem, 1 oktober 2014 

Betreft: rondleiding Middengebied Molenwijk te Haarlem. 

Geachte Burgemeester, wethouders en raadsleden van de Gemeente Haarlem. 

Tot onze grote teleurstelling hebben wij moeten constateren dat er van uw zijde geen enkele 
interesse c.q. belangstelling is getoond voor de rondleiding in het Middengebied van Molenwijk waar 
de onderstaande verenigingen u voor hebben uitgenodigd. 

De vertegenwoordigers van de Vereniging van Eigenaren van de Sandenburg Hoogbouw, Sandenburg 
Laagbouw, Prattenburg Hoogbouw, Prattenburg Laagbouw, Engelenburg Hoogbouw en de 
Verenigingen Engelenburg waren aanwezig om u allen een rondleiding te geven in het vroeger zo 
fraaie Middengebied. Helaas stonden zij er alleen en waren ervan de Gemeente geen bestuurlijke 
genodigden aanwezig, geen enkele. 

De afgevaardigden van de Verenigingen zijn zeer teleurgesteld. Het geeft wederom aan dat het 
gebied door de Gemeente wordt vergeten. De wethouder heeft in een schrijven van 29 september j l . 
(kenmerk 2014/346665) aangegeven dat zij in 2017 een bedrag van € 3.100.000,- op de begroting 
wil zetten om de grootste problemen aan te pakken. Dit na haar bezoek in mei j . aan het gebied. 

In het verleden zijn er regelmatig dergelijke bedragen op de begroting geplaatst, welke er vervolgens 
weer vanaf gehaald werden. Het gevolg is, dat er al jaren geen onderhoud aan het Middengebied is 
uitgevoerd. Daarnaast betekent een bedrag op de begroting in 2017 dat dit niet voor 2018 zal 
worden uitgevoerd. 

Elke maand is er op verzoek van de Verenigingen overleg met ambtenaren/afgevaardigden van de 
gemeenten. Echter zonder geld is er geen renovatie van het Middengebied mogelijk. Momenteel 
worden delen waar in de promenade betonrot aanwezig is aan de onderzijde dichtgesmeerd om de 
"veiligheid" te waarborgen. Het probleem komt echter van de bovenzijde, dus het is een kwestie van 
tijd voor de brokken beton weer van de promenade vallen. 

o t t t a r l p - ins iMSHt f x ««r*MM 



De losliggende bestrating waar wekelijks mensen over vallen wordt voor nood gladgemaakt. Echter 
omdat de hemelwaterafvoeren door de verzakkingen in het verleden niet meer aansluiten op de 
riolering, spoelt het regenwater het zand onder de tegels vandaan, waardoor de grond verder 
verzakt. Naar onze mening kan het geld van de gemeente beter gebruikt worden om de aansluitingen 
met de rioleringen weer in orde te maken en de bestrating op het originele niveau terug te brengen. 
Er is echter aangegeven dat hier geen geld voor is. Over enige tijd zal de bestrating weer verzakt zijn 
en moet alles weer overnieuw gedaan worden. Indien de Gemeente op dat moment voldoende 
middelen beschikbaar wil stellen kan er goed gerenoveerd worden of worden er wederom voor veel 
geld niet afdoende maatregelen getroffen. 

Het onkruid dat volgens de ambtenaren door Spaamelanden verwijderd moet worden tiert welig en 
geeft een verdrietig, onverzorgd aanzicht. Dit is nog maar een korte samenvatting van de grote 
problemen. 

Het gebrek aan interesse door onze bestuurders van de stad is betreurenswaardig. De burgemeester 
heeft Schalkwijk "geadopteerd". Helaas hebben wij ook hem nog niet mogen begroeten tijdens een 
rondleiding. 

Dit doet de Verenigingen vrezen voor de toekomst. 

Er is door de wethouder aangegeven dat er een bedrag op de begroting van 2017 beschikbaar wordt 
gesteld komt om het Middengebied te renoveren. De totale begroting voor de renovatie is in 2011 
begroot op ruim € 10.000.000,--. Onnodig te zeggen dat het toegezegde bedrag ontoereikend zal zijn 
voor de totale (afdoende) renovatie. 

Bewoners hebben hun appartementencomplexen prachtig opgeknapt en hier veel geld ingestoken. 
Het is jammer dat de Gemeente zijn verantwoordelijkheid hierin niet neemt. Sinds mei j l. heeft één 
politieke partij contact opgenomen op het gebied op te nemen "Trots op Haarlem". Echter na de 
rondleiding was Sander van der Raadt allesbehalve trots op zijn Haarlem. 

De Verenigingen maken zich grote zorgen over het Middengebied. De veiligheid van de bewoners is 
en komt in gevaar als de renovatie niet op korte termijn gebeurd. Betonrot wat niet afdoende wordt 
behandeld heeft vaak een miljoenenschade tot gevolg. Waardoor de in 2011 geraamde kosten 
alleen maar hoger worden. Bewoners en bezoekers die vallen over de bulten op het promenadedek. 
Bulten die ontstaan zijn door het niet op een juiste wijze herstellen van het dek in het verleden. De 
winterperiode komt er weer aan en er is slechte verlichting. Wij als verenigingen zien de problemen 
op ons afkomen. 

De ambtenaren die bij de overlegsituaties zijn betrokken staan met hun rug tegen de muur. Zien de 
problemen, maar hebben/krijgen geen geld. Geld wat wel beschikbaar wordt gesteld voor andere 
delen van Haarlem, maar niet (voor de zoveelste keer) aan het Middengebied. 

De bewoners van het Middengebied voelen zich vergeten. 



Vergeten door hun adoptie-vader en de door hen gekozen vertegenwoordigers. Inmiddels zijn wij op 
een punt aangekomen dat er geen prioriteitenlijstjes meer gemaakt kunnen worden. Alle punten zijn 
dringend noodzakelijk na het jarenlang achterwege blijven van noodzakelijk onderhoud. 

Wij hopen dat de vertegenwoordigers van de Gemeente Haarlem alsnog hun verantwoordelijkheid 
zullen nemen voor hun bewoners in het Middengebied. Bewoners die al jaren worden vergeten en 
van de begroting worden afgestreept. Bewoners die ook jaarlijks hun ozb betalen, maar hier niets 
van terug zien. 

De teleurstelling blijft, maar wij hopen dat u eindelijk uw verantwoordelijkheid neemt. Mogelijk heeft 
u de uitnodiging gemist en hopen wij u alsnog binnenkort te mogen begroeten. Het initiatief zal in 
deze vanuit u moeten komen. 

Vriendelijke groet. 

Namens de Verenigingen: 

Sandenburg Hoogbouw Prattenburg Hoogbouw Engelenburg Hoogbouw 

Sandenburg Laagbouw Prattenburg Laagbouw Engelenburg Laagbouw 


